

Protokoll från JSS extra FÖRENINGSMÖTE

2016-12-01 18:00 Klubbstugan Rosendala

Samman kallat av: Styrelsen

Mötesdeltagare: Enligt bilagd röstlängd

Dagordning

Sällskapets vice ordförande Per Gemheden hälsade mötesdeltagarna välkomna och öppnade mötet.

§ 1 Val av ordförande och sekreterare för mötet.

Per Gemheden valdes till ordförande och Lars Tegvall till sekreterare.

§ 2 Fastställande av röstlängd för mötet.

Till röstlängd fastställdes närvarolistan som bifogas.

§ 3 Fråga om mötets behöriga utlysande.

Lars Tegvall redovisade hur kallelsen kungjorts och mötet förklarades därmed vara i behörig ordning utlyst.

§ 4 Fastställande av föredragningslista.

Fastställdes med tillägget §10a och 10b nedan.

§ 5 Val av två justeringsmän tillika rösträknare att jämte ordföranden justera protokollet.

Mikael Holm och Jörgen Stolsner valdes.

§ 6 Styrelsens förslag till stadgeändring gällande § 5 Avgifter, Bil 1.

Kassören Jan-Erik Johansson presenterade och redogjorde för styrelsens förslag till stadgeändring. ÖAvgifter som är återkommande eller väsentliga och berör flertalet medlemmar skall beslutas av årsmötet. Övriga avgifter (ex. extrem förbrukning av el) som inte har fastställs av årsmötet beslutas av styrelsen. Extra uttaxering av beslutade avgifter på årsmöte kan ske efter beslut av föreningsmöteö. Beslutades av föreningsmötet.

§ 7 Nya Brandskydds- och ordningsregler, Bil 2

De nya reviderade generella brandskydds- och ordningsregler som gäller för hela föreningen och som tagit fram av styrelsen i samråd med Brandskyddsgruppen presenterades av Per Gemheden med förtydligande på de punkter som ändrats och allt samlat på ett och samma dokument med generella regler för föreningens samtliga verksamhetsställen. Per föreslår att mötet beslutar om ett enstaka dokument med både brandskydds- och ordningsregler som uppdateras löpande vid ändring av myndigheternas krav eller föreningens egna regler. Beslutades.

§ 8 Information gällande arrendeavtalet.

Per Gemheden redogjorde för hur Arrendegruppens förhandlingarna med kommunen fortskrider. Ett nytt möte är inbokat inom 10 dagar där samtliga från Arrendegruppen, Rolf Johansson, Per Gemheden och Hans Mörk deltar. Per informerade också kort om historiken och betonade vikten av ett långtidsavtal över förslagsvis 10 år. Hans Mörk informerade om den uppkomna momsfrågan gällande hamnplatshyra och att frågan är under utredning hos berörd myndighet. En avgörande fråga kan vara kommande arrendeavtals utformning och typ av arrende. Vidare informerade Per att muntligt löfte om förlängning av befintligt arrendeavtal i 6 månader har givits tidigare av kommunen. Besked i den frågan väntas komma på mötet inom 10 dagar. Kommunen har bildat en Vattengrupp som bjudit in Arrendegruppen till en träff 05 december gällande bl a Jönköpings hamns kvalitet och utformning. Per visade också förslaget som tagits fram gällande utveckling av båtlivet i kommunen, Jönköping, Huskvarna och Visingsö och som första gången visades på föreningen årsmöte och är kopplat till vårt kommande arrendeavtal.

§ 9 Information gällande Allsvenskan i Segling 25-27 augusti 2017, Munksjön

Per informerade om aktiviteten som genomförs i samarbete med Svenska Seglarförbundet, Domsand Båtsällskap, Gränna Båtklubb och Destination Jönköping. Per informerade vidare att vi behöver ca 20 medlemsarbeten per dag 24-27 augusti. 100-talet seglare uppdelat på 18 lag som kvalificerat sig deltagar. Två möten inom kort gällande arrangemanget då mer information framkommer.

§ 10 Övriga frågor.

- a) *Hemsidan.* Per Gemheden informerade om planerna att köpa in tillverkning och support för en ny hemsida då, sen många år, ansvarige Joakim Hermansson meddelat att han på grund av tidsbrist avsåger sig omval vid nästkommande årsmöte. Offert har tagits fram från två leverantörer där arbetsgruppen för ny hemsida avser att gå vidare med en av dessa för presentation på årsmötet. Nya hemsidan ska ha en säljande och attraktiv första sida för allmänheten inkl aktivetskalender, nyheter, information, mm och separat inloggning för medlemmarna. Per visade ett förslag som tagits fram av en av leverantörerna. Uppstarts- och tillverkningskostnad beräknas till ca 40000-50000:-. Tanken är att en ny mediagrupp bestående av medlemmarna i Redaktionen ansvarar för och utvecklar nya hemsidan där också klubbtidningen kommer att ingå.
- b) *Medlemsarbeten på hemsidan.* Lars Tegvall visade och informerade om ett upplägg för lediga medlemsarbeten på hemsidan för att dels underlätta för medlemmarna att hitta medlemsarbeten på ett enkelt sätt och dels underlätta för sektionsledarna som ansvarar för arbetena i respektive sektion. Upplägget innebär att sektionsledarna meddelar kansliet om de arbeten som finns och kansliet lägger ut dessa på en speciell sida. Så snart ett medlemsarbete är bokad mailas information till aktuell sektionsledare och arbetet tas bort från hemsidan. Nyttillkomna medlemsarbeten läggs ut kontinuerligt under året. Sektionsledaren kontaktar medlemmen för överenskommelse när arbetet ska utföras. Efter säsongen meddelar sektionsledaren kansliet vilka medlemmar som utfört sina arbeten för registrering av utfört medlemsarbete.
- c) *Båtreparationer i plåthusen.* Boo Syrén, sektionsledare Rosendala, påpekar att synpunkter på renovering har inkommit. Mötet diskuterade olika förslag, tex iordningställande av uthyrningslokal för ändamålet. Styrelsen arbetar vidare med frågan.

Inga övriga frågor

Per Gemheden tackade för deltagandet och avslutade mötet.

Vid protokollet:

Lars Tegvall

Justeras:

Per Gemheden

Mikael Holm

Jörgen Stolsner